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Protokół nr XXVII/14 

z  posiedzenia Rady Gminy Bobrowice 

 

w dniu 7 listopada 2014r. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych na sali obrad obecnych było 12 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Marek Babul – Wójt  

2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz 

3. Teresa Kula – Skarbnik 

 

o Lista obecności zaproszonych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad XXVII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

10. Uroczyste zakończenie VI kadencji Rady Gminy Bobrowice. 

 

 Ad. 1. 

 

Otwarcia XXVII sesji o godz. 1200 dokonał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Andrzej Grudziński, witając radnych oraz zaproszonych gości.  

 

Ad. 2. 

 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad, do którego 

nikt z obecnych nie wniósł uwag. 



2 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za”.  

 

Ad. 3. 

 

Wiceprzewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu  

z poprzedniej sesji. Uwag nie było.  

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu, w wyniku którego 

protokół z XXVI sesji Rady Gminy Bobrowice z dnia 30 października 2014r. 

został przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za”. 

 

Ad. 4. 
 

Nie było, z uwagi na nieobecność Przewodniczącego Rady. 

 

Ad. 5. 
 

Wójt Marek Babul przedstawił swoje sprawozdanie o pracy Urzędu 

Gminy w okresie międzysesyjnym informując, że niewiele się wydarzyło w tak 

krótkim czasie, ale m.in. podpisał umowę w Gorzowie Wlkp. na dostarczanie 

energii elektrycznej.  

 

Ad. 6. 

 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie zgłoszono.  

 

Ad. 7. 

 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Udzielono na bieżąco na poprzedniej sesji.  

 

Ad. 8. 

 

Wolne wnioski i informacje. 

Nie zgłoszono.  

 

O godz. 1220 na salę przybył Przewodniczący Jagodziński, wyjaśniając, że jego 

spóźnienie było spowodowane zamknięciem drogi z powodu wypadku 

drogowego.  
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Ad. 9. 

 

 Wobec wyczerpania się porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady 

Andrzej Grudziński zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 1220 

Na tym protokół zakończono. 

 

Ad. 10. 

 

W tym punkcie Wójt podziękował radnym za współpracę i pracę na rzecz 

rozwoju naszej gminy. Podkreślił, że zgoda doprowadziła do tego, że można 

było zrealizować wiele inwestycji. Na koniec Wójt życzył wszystkim 

kandydującym powodzenia w zbliżających się wyborach samorządowych. 

 

Sekretarz poinformowała, że w tej kadencji radni wspólnie odbyli 27 

obrad sesji oraz podjęli ok. 300 uchwał. Świadomość prawna i jakość usług była 

na wysokim poziomie. Również pogratulowała radnym, że oddali dwie tak 

potężne inwestycje jak wodociąg i hala sportowa. Na koniec oznajmiła, że jest 

dumna, z tego że miała przyjemność pracować z taką Radą. 

 

Podziękowania za współpracę na ręce Wójta, Sekretarz, Skarbnik złożyli 

również Przewodniczący Rady Marcin Jagodziński, Wiceprzewodniczący 

Andrzej Grudziński oraz Przewodnicząca Komisji Oświaty Bronisława Ozga.  

Na koniec wręczono wszystkim podziękowania oraz kwiaty. 

 

Protokołowała:                                                           Przewodniczył: 

 

Ewelina Roszak                                                           Andrzej Grudziński 

   2014-11-07 


